
PROTOKÓŁ 
z XXVI Sesji Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego 

z dnia 27 kwietnia 2021 roku. 
Ad.1 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W dniu 27 kwietnia 2021 r. o godz. 13.00 w sali konferencyjnej budynku A Zespołu Szkół  
im. J. Nojego w Czarnkowie odbyła się XXVI Sesja Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego, którą 
otworzył Pan Wiesław Maszewski – Przewodniczący Rady.  

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji na 21 radnych uczestniczy 
19 radnych, nieobecnych 2 radnych, a zatem Rada jest władana do podejmowania uchwał przewidzianych 
projektem porządku obrad. Nieobecni radni: Grzegorz Bogacz, Piotr Waśko. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, szczegółowa lista 
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Lista osób uczestniczących stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad.2  
Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedłożył radnym porządek obrad, stanowiący załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chce wnieść zmiany do proponowanego 
porządku obrad? 

Zmian nie wniesiono, w związku z czym przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku 
obrad zaproponowanego przez Przewodniczącego Rady. 

W obecności 19 radnych ( nieobecni radni: Grzegorz Bogacz, Piotr Waśko):  

- 19 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 Porządek obrad został przyjęty. 

Ad.3 
Przyjęcie protokołu z XXV Sesji z dnia 30 marca 2021 r.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chce wnieść uwagi do protokołu z XXV Sesji  
z dnia 30 marca 2021 roku? 

Uwag nie zgłoszono, w zawiązku z tym radni przystąpili do przyjęcia protokołu z XXV Sesji Rady 
Powiatu, która odbyła się w dniu 30 marca 2021 roku. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 19 radnych ( nieobecni radni: Grzegorz Bogacz, Piotr Waśko):  

- 18 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 1 głos wstrzymujący. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Ad.4 

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Trzciance za 2020 rok. 

 Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Trzciance za 2020 rok, 
każdy z radnych otrzymał wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej Sesji i stanowi ono załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba przedłożenia otrzymanej wcześniej informacji, czy 
radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie widzieli potrzeby omówienia informacji, pytań również nie z zgłoszono. 

Na salę przybył radny Piotr Waśko. Od tego momentu w Sesji uczestniczy 20 radnych. 

Ad.5 

Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2020 roku”. 

Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego   
z organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2020 
roku”, każdy z radnych otrzymał wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej Sesji i stanowi ono załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba przedłożenia otrzymanej wcześniej informacji, czy 
radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie widzieli potrzeby omówienia informacji, pytań do informacji również nie z zgłoszono. 

Na salę przybył radny Grzegorz Bogacz. Od tego momentu w Sesji uczestniczy 21 radnych. 

 O głos w tym punkcie jednak prosił radny Zbigniew Maćkowiak w temacie realizacji ustawy z dnia 
19 lipca 2019 r. o zapewnieniu dostępności osobom ze szczególnymi potrzebami w Starostwie 
Powiatowym w Czarnkowie. Z tego, co mu wiadomo na mocy zarządzenia Starosty powołany został 
koordynator do spraw dostępności i zespół z nim współpracujący. Do zespołu mogą przystąpić osoby, 
niezbędne do realizacji wyznaczonych zadań, wniosek o uzupełnienie Komisji składa koordynator, kierując 
go do Starosty. Radny nie miał na myśli powołania dodatkowych osób na stałe, ale w przypadkach, gdy to 
tych osób dotyczy, np. jeżeli dotyczy to osób niepełnosprawnych powołać do Zespołu osobę 
niepełnosprawną. Myśli też o osobach niesłyszących, niedowidzących, jak również tych poruszających się 
na wózkach. Chciałby, aby nie zapomniano, że tacy ludzie są, aby ta komórka powołana zarządzeniem 
Starosty była efektywna. Sam pracuje z osobami niepełnosprawnymi i jeżeli będzie taka potrzeba, to służy 
pomocą   
w nawiązaniu z nimi kontaktu. 

Koordynator do spraw dostępności ds. Starostwa Powiatowego i Delegatury Wydziałów   
w Trzciance odnosząc się do wypowiedzi radnego, zauważyła, że rozporządzenie nakłada na powiat 
obowiązek zapewniania dostępności osobom ze szczególnymi potrzebami, ale to nie oznacza tylko osób,   
o których wspomniał w swojej wypowiedzi radny Maćkowiak. Są to osoby również chwilowo mające 
problemy, np. osoby ze złamaną nogą, kobiety w ciąży, osoby z różnymi dysfunkcjami.  Art. 6 ustawy   
z dnia 19 lipca 2019 r. o zapewnieniu dostępności osobom ze szczególnymi potrzebami określa zakres 
minimalnych wymagań służących zapewnieniu dostępności w następujących zakresach: dostępności 
architektonicznej, dostępności cyfrowej i dostępności informacyjno-komunikacyjnej. Jeśli chodzi   
o Starostwo Powiatowe to podjęto działania: 

1) Dostępność architektoniczna: 

 dostosowanie sanitariatów na holu Starostwa Powiatowego w Czarnkowie dla osób ze 
szczególnymi potrzebami 

 montaż podnośnika przy Delegaturze w Trzciance 
2) Dostępność cyfrowa: 

 Dostosowanie powiatowych stron internetowych: Biuletynu Informacji Publicznej, do 
wymogów wynikających z ustawy z dnia 4 kwietnia 2019 r. o dostępności cyfrowej stron 
internetowych i aplikacji mobilnych podmiotów publicznych  

 Przeszkolenie pracowników Starostwa i Delegatury z zakresu przygotowania dokumentów 
dostępnych cyfrowo ze szczególnym uwzględnieniem BIP 

3) Dostępność informacyjno-komunikacyjna 

 uruchomienie tłumacza polskiego języka migowego online 
Ponadto zostało zlecone przeprowadzenie oceny dostępności architektonicznej i informacyjno-
komunikacyjnej (audytu) budynków Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego w trzech lokalizacjach 
(Czarnków- 2 budynki, Trzcianka – 1 budynek), pod kątem zgodności z Ustawą z dnia 19 lipca 2019 r.   
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o zapewnianiu dostępności osobom ze szczególnymi potrzebami wraz z rekomendacjami rozwiązań 
poprawiających dostępność obiektów oraz zapewnianych usług. 
Obecnie umowa jest w realizacji. Po wykonanym audycie i otrzymanych rekomendacjach zostanie 
stworzony plan działania na rzecz poprawy zapewnienia dostępności w Starostwie Powiatowym               
w Czarnkowie i Delegatury w Trzciance. Plan zgodnie z ustawą zostanie zamieszczony na stronie Biuletynu 
informacji publicznej. Ponadto w celu jak najlepszej obsługi, na bieżąco reagujemy na potrzeby klientów 
urzędu z różnymi dysfunkcjami. Zgodnie z ustawą również podległe i nadzorowane jednostki 
organizacyjne powiatu, jako podmioty publiczne, zobowiązane są do spełnienia minimalnych wymagań 
w zakresie dostępności dla osób ze szczególnymi potrzebami w trzech wymiarach: architektonicznym, 
cyfrowym i informacyjno-komunikacyjnym. Nie jest natomiast wymagane powoływanie koordynatorów 
ds. dostępności. 

Radny Zbigniew Maćkowiak zapytał, czyli każdą gmina musi mieć koordynatora? 
Koordynator odpowiedziała, że tak, każda gmina powinna mieć koordynatora do spraw 

dostępności.  
Radna Izabela Bobińska m.in. zapytała, czy jest szansa na współpracę koordynatora Starostwa   

z koordynatorami gmin, bo widać na przykładzie gminy Czarnków, która mieści w tym samym budynku co 
Starostwo, a nie łatwo do niej się dostać przez ta ilość schodów do pokonania, że współpraca byłaby 
potrzebna. Budynek powinien być przystosowany do osób niepełnosprawnych, a na swoim przykładzie 
widzi, że im jest starsza tym również zaczyna to być problemem. Za chwilę będą nowe wybory, niech 
okaże się, że któryś z nowo wybranych radnych będzie jeździł na wózku, to będziemy go wnosili do góry? 
Już raz tak było, ale tak być nie powinno.  

Starosta odpowiedział, że temat poruszony przez radną Bobińską jest bardzo istotny, osobom 
niepełnosprawnych należy pomagać, jednak w budynku, w którym mieści się Starostwo i Gmina pracuje 
od lat 90 do dnia dzisiejszego i nie raz pojawiał się temat windy, ale jest to inwestycja, która kosztuje 
ogromne pieniądze. Winda na zewnątrz budynku, to koszt rzędu 300 tys. zł. Jeżeli Powiat i Gmina dojdą do 
porozumienia w kwestii finansowej, proporcjonalnie do posiadanych udziałów, to spróbują do tego 
tematu podejść. Pozostałe tematy, o których wspomniała koordynator też kosztują. Gdyby były pieniądze 
nie byłoby problemu, a poza tym budynek objęty jest opieką Konserwatora Zabytków. Starosta nie mówił 
„nie”, nie mówił „tak”, jeżeli będą pieniądze, będzie można do tematu podejść. Jeżeli miałby zakupić 
karetkę pogotowia, czy zamontować windę, to póki co wybiera karetkę pogotowia.  

 Więcej pytań nie zgłoszono. Przewodniczący uznał temat za otwarty.  
Ad.6 

Podjęcie uchwał w sprawie : 

a) przyjęcia  oceny zasobów pomocy społecznej, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy radni zgłaszają potrzebę omówienia projektu uchwały   
w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej, który otrzymali drogą elektroniczną, czy radni 
mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej. 

W obecności 21 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 

- głosów przeciwnych – 0, 

- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXVI/174/2021 w przedmiotowej sprawie została podjęta i stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 
2021-2036, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036, którą radni 
otrzymali drogą elektroniczną, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036.   

 Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że Komisja wyraziła pozytywną 
opinię w zakresie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 
2020-2036. W obecności 6 członków Komisji, propozycję zmian przegłosowano stosunkiem głosów: 6 
głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036. 

W obecności 21 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 
- głosów przeciwnych – 0, 
- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXVI/175/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036 została podjęta i stanowi załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu. 

c) zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok. 

 Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że Komisja wyraziła pozytywną 
opinię w zakresie zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2020 rok.  W obecności 6 członków Komisji, 
propozycję zmian przegłosowano stosunkiem głosów: 6 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2021 rok. 

W obecności 21 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 
- głosów przeciwnych – 0, 
- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXVI/176/2021 w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 
2021 rok  została podjęta i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
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d) zmiany składu Rady Społecznej działającej przy Szpitalu Powiatowym im. Jana Pawła II    

w Trzciance, 

Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie określenia liczby członków i powołania Rady Społecznej działającej przy Szpitalu 
Powiatowym im. Jana Pawła II w Trzciance, czy radni mają pytania w tym punkcie?  

Starosta wyjaśnił, że zmiana uchwał dotyczących powołania Rady Społecznej przy Szpitalu   
w Trzciance i ZZOZ w Czarnkowie podyktowana jest tym, że Gmina Trzcianka prosiła o zmianę swojego 
przedstawiciela  w Radzie, obecnie proponując Panią Wiolettę Szukajło. Ponieważ Pani Szukajło jest radną 
Gminy Trzcianka ale jest również pracownikiem Starostwa Powiatowego, stąd po stronie trzcianeckiej 
pojawiały się wątpliwości, czy można ona pełnić tą funkcję. Sprawa została skonsultowana z radcą 
prawnym, który wyraził opinię, iż nie ma przeszkód, aby Pani Szukajło tą funkcję pełniła.  

Radni nie zgłosili  pytań w tym punkcie. 

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie określenia liczby członków i powołania Rady Społecznej działającej przy 
Szpitalu Powiatowym im. Jana Pawła II w Trzciance.   

W obecności 21 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 

- głosów przeciwnych – 0, 

- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXVI/177/2021 w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 
liczby członków i powołania Rady Społecznej działającej przy Szpitalu Powiatowym im. Jana Pawła II   
w Trzciance została podjęta i stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

e) zmiany składu Rady Społecznej działającej przy Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej   

w Czarnkowie, 

Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie określenia liczby członków i powołania Rady Społecznej działającej przy Zespole 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie, czy radni mają pytania w tym punkcie?  

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie określenia liczby członków i powołania Rady Społecznej działającej przy 
Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie. 

W obecności 21 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 

- głosów przeciwnych – 0, 

- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXVI/178/2021 w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 
liczb w Czarnkowie Szpitalu Powiatowym im. Jana Pawła II  w Trzciance została podjęta i stanowi załącznik 
nr 20 do niniejszego protokołu. 
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f) zmiany uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół publicznych oraz niepublicznych placówek 

funkcjonujących w Powiecie Czarnkowsko-Trzcianeckim, terminu i sposobu rozliczenia 

wykorzystanej dotacji oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości jej pobrania                  

i wykorzystania. 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół   
o uprawnieniach szkół publicznych oraz niepublicznych placówek funkcjonujących w Powiecie 
Czarnkowsko-Trzcianeckim, terminu i sposobu rozliczenia wykorzystanej dotacji oraz trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości jej pobrania i wykorzystania. 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół publicznych oraz niepublicznych placówek funkcjonujących w 
Powiecie Czarnkowsko-Trzcianeckim, terminu i sposobu rozliczenia wykorzystanej dotacji oraz trybu 
przeprowadzania kontroli prawidłowości jej pobrania i wykorzystania. 

W obecności 21 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 

- głosów przeciwnych – 0, 

- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXVI/179/2021 w przedmiotowej sprawie została podjęta i stanowi 
załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Ad.7 

Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu między Sesjami 

 Informacja pisemna Starosty z pracy Zarządu Powiatu między XXV a XXVI Sesją Rady Powiatu 
Czarnkowsko – Trzcianeckiego stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

W dniu dzisiejszym Starosta złożył informację z posiedzenia Zarządu z dnia 22 kwietnia 2021 roku, 
która to informacja nie została ujęta w materiale pisemnym, który radni otrzymali wcześniej, drogą 
elektroniczną. 

W sprawach z zakresu edukacji: 

1) Zarząd spotkał się z dyrektorami Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych w Czarnkowie, Trzciance 
i Krzyżu Wlkp. w związku z upływającą ich kadencją. Była to rozmowa na temat tego, co przed 
poradniami teraz i za moment, po coronawirusie. Rozmawiano o problemach dzieci i młodzieży 
jakie mogą się pojawić, a jak wiadomo problemy dzieci i młodzieży, się nasilają, dużo popada   
w depresje. Rozmawiano też o ewentualnym połączeniu PCPR z PPP, aby była to pomoc 
kompleksowa dla populacji na naszym terenie. Zarząd Powiatu rozmawiał z dyrektorami PPP, po 
to, aby mógł podjąć świadomą decyzję o powołaniu ich na kolejną kadencję, bez ogłaszania 
konkursu. Kuratorium oraz inne gremia wypowiedziały się bardzo dobrze na temat pracy 
dyrektorów naszych poradni.  

2) Pozytywnie rozpatrzono prośbę dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance o środki na 
wykonanie pilnych prac  remontowych w hali w związku z organizacją Punktu Szczepień 
Masowych. Są to drobne rzeczy, jednak konieczne do natychmiastowej realizacji ze względu na 
konieczność potwierdzenia przez dyrektora, jako administratora, weryfikacji obiektu pod 
względem bezpieczeństwa. 
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3) Pozytywnie rozpatrzono prośbę dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie   
o zwiększenie planu wydatków na wykonanie niezbędnych prac remontowych na budynkach 
szkoły.  

4) Pozytywnie rozpatrzono wniosek dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Trzciance o wyrażenie 
zgody na zatrudnienie emerytowanego nauczyciela. 

Zarząd analizował również projekty uchwał przygotowanych na najbliższą sesję Rady Powiatu, co było 
przedmiotem dzisiejszych obrad Rady Powiatu. 

  Starosta dopowiedział, że na terenie naszego powiatu funkcjonowały będą Punkty Szczepień 
Masowych – Czarnków, Trzcianka i Krzyż Wlkp. Tematem tym szeroko zajmuje się wicestarosta, etatowy 
członek Zarządu i pracownik Starostwa, przy współpracy z burmistrzami miast, w których PSM powstaną.  

  Zarząd powziął informację o dofinansowaniu inwestycji wpisanych do planu, chodzi tutaj   
o zadanie „Drawsko-Krzyż Wlkp.” na 2.800 tys. zł. Gminy z tego samego programu otrzymały poważne 
pieniądze na swoje zadania. Jest też lista rezerwowa, w razie oszczędności, będą mogły z niej skorzystać, 
te samorządy, które ubiegały się o dofinansowanie, a go nie otrzymały. Prusinowo 1.200 tys. zł, na to 
zadanie są środki i będzie realizowane. W tym momencie Starosta podziękował wszystkim tym, którzy 
wspierali powiat w pozyskaniu środków na inwestycje drogowe. Zadanie „Drawsko-Krzyż Wlkp.” 
otrzymało 80% dofinansowania, a nie jak wcześniej zakładano 60%. Złożono też 4 wnioski w ramach 
programu w skrócie „Bezpieczne przejścia dla pieszych”. Każde zadanie to kwota nie wyższa niż   
200 tys. zł. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania do Pana Starosty? 

Radna Bobińska zapytała, co się stało, że Wieleń, który starał się o Punkt Szczepień Masowych, nie 
otrzymał na to zgody? 

Starosta odpowiedział, że istotnie powiat wystąpił o lokalizację PSM w 4 miastach na terenie 
powiatu, ale ostateczna decyzja w tej sprawie należała do Ministerstwa Zdrowia. Biorąc pod uwagę liczbę 
ludności na terenie naszego powiatu Minister wyznaczył 3 miejsca na PSM, tj. Czarnków, Trzcianka i Krzyż 
Wlkp.  

Radna Bobińska odniosła się do informacji pisemnej Starosty, do posiedzenia z dnia 8 kwietnia 
2021 r., na którym to naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych przedstawił Informację   
o rozstrzygnięciu drugiego naboru wniosków w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. 
Zgodnie z wykazem opublikowanym przez Kancelarię Prezesa Rady Ministrów, w powyższym naborze 
Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki otrzymał rekomendację do dofinansowania trzech zadań   
w następujących kwotach:  
- 320.000 zł z wnioskowanej kwoty 550.000 zł na doposażenie powiatowych placówek medycznych tj. 
zakup sprzętu do diagnostyki ultrasonograficznej dla Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie 
oraz zakup łóżek wielofunkcyjnych z napędem elektrycznym, materacem, szafkami przyłóżkowymi dla 
Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance,  

- 500.000 zł z wnioskowanej kwoty 1.720.000 zł na budowę wieży radiowej wraz z infrastrukturą 
komunikacyjną na potrzeby policyjnej cyfrowej łączności radiowej w powiecie oraz na modernizację 
Komisariatu Policji w Trzciance,  

-  400.000 zł z wnioskowanej kwoty 410.000 zł na zakup i instalację urządzeń klimatyzacyjnych   
w obiektach Jednostek Ratowniczo-Gaśniczych PSP w Trzciance, w Czarnkowie i w Komendzie Powiatowej 
PSP w Czarnkowie oraz wykonanie odwodnienia liniowego i izolacji przeciwwodnej w obiektach JRG   
w Trzciance.  

W dwóch pierwszych zadaniach, kwoty rekomendowanego dofinansowania są znacznie niższe od 
kwot wnioskowanych, w związku z tym zapytała, co dalej z budową wieży radiowej? 

Starosta odpowiedział, że jeżeli aplikuje się o środki, to zazwyczaj zgłasza się większe potrzeby,   
w tym przypadku powiat jest jedynie przekaźnikiem pieniędzy, które zostaną wprowadzone po stronie 
dochodowej i wydatkowej jednocześnie. Policja i Straż są jednostkami resortowymi. Natomiast   



 8 

w przypadku Szpitali Powiat dokonał uzupełnienia brakujących kwot, co zostało zatwierdzone   
w dzisiejszych zmianach do budżetu.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy  jeszcze ktoś z radnych ma pytania do Pana Starosty? 

 Pytań nie zgłoszono. 

Ad.8 

Sprawozdanie przewodniczących Komisji z prac Komisji między Sesjami.  

 Komisja Budżetowo-Gospodarcza spotkała się na posiedzeniu w dniu sesji, tj. w dniu 27 kwietnia 
2021 roku, na którym opiniowała propozycję zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2021-2036 oraz uchwały budżetowej powiatu na 2021.  

 Pozostałe Komisje w okresie między XXV a XXVI nie obradowały.  

 Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do Przewodniczących Komisji? 

 Pytań nie zgłoszono. 

Ad.9 

Interpelacje radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował radnych, iż na jego ręce nie wpłynęła żadna interpelacja, 
zapytał czy ktoś z radnych chciałby zgłosić interpelacje w dniu dzisiejszym? 
  Radny Szymon Rojewski ponowił złożoną w roku ubiegłym interpelację dotyczącą usunięcia 
poprzecznych wybrzuszeń na drodze powiatowej pomiędzy miejscowościami Miały-Mężyk. W maju ub. 
roku radny otrzymał odpowiedź z ZDP cyt. „… w najbliższym czasie dokonany zostanie przegląd 
przedmiotowej drogi, w wyniku którego ustalone zostanie, w jakim stopniu możliwe będzie wyrównanie 
ww. wybrzuszeń”. Jednak wybrzuszenia jak były tak są, stąd radny ponowił wcześniej złożoną interpelację.  
  Starosta obiecał, że Zarząd tym tematem się zajmie.  

Ad.10 
Wolne głosy i zapytania. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie? 

Radna Sumińska powtórzyła, to do czego odniosła się na Komisji Zdrowia, do problemu przy 
zgłaszaniu się na szczepienia. Ponownie się do problemu odniosła w dniu dzisiejszym dlatego, że sesje są 
transmitowane, a chciałaby aby mieszkańcy powiatu usłyszeli, że nie zadawala jej informacja, że jedyną 
drogą aby zarejestrować się na szczepienie przeciw Covid-19 jest infolinia. Upiera się o tym, aby 
informacje w tym temacie były bliższe. Jeżeli szpitale powiatowe rejestrują na szczepienia, to powinno być 
to szerzej ogłoszone i to we wszystkich możliwych miejscach, np. w przychodniach, szpitalach, Starostwie 
Powiatowym. Radni sobie z tym problemem poradzą, ale jest duża grupa społeczeństwa, która sobie z tym 
nie radzi, nie potrafią dotrzeć do miejsca gdzie mogą się zaszczepić a może by chcieli.  

  Radny Janusz Białoskórski zwrócił uwagę na konieczność szybkiego uruchomienia promu   
na rzece Noteć w m. Ciszkowo, aby rolnicy nie jeździli po 30-35 km, aby dotrzeć na swoje pola. 
Uruchomienie promu jest bardzo ważne dla rolników. 

Starosta odpowiedział, że będzie rozmawiał z kierownikiem RDW w Czarnkowie, gdyż jest to       
w kompetencji Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

  Dalej głos zabrał radny Zbigniew Maćkowiak składając: 

  -  wniosek, a właściwie interpelację ( zał. nr 11 ) dotyczycącą zmiany organizacji ruchu na drodze 
wojewódzkiej nr 180 w miejscowości Trzcianka, w rejonie wjazdu do sklepu LIDL i wyjazdu ze sklepu VERS. 

Interpelacja skierowana została do Rejonu Dróg Wojewódzkich w Czarnkowie, z prośbą o rozpoznanie 
tematu i udzielenie odpowiedzi w zakresie możliwości realizacji  złożonej interpelacji. 
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  - zapytania dotyczycące realizacji świadczeń zdrowotnych przez Szpitale Powiatowe oraz przez 
lekarzy podstawowej opieki zdrowotnej w trakcie trwania pandemii – zał. nr 12. Radny rozumie, że jest 
pandemia, Covid-19, że są szczepienia, ale są też inne choroby, które nie ustępują miejsca Covid-19. 
Ludzie nadal chorują na inne choroby a dotarcie do lekarza rodzinnego jest nie możliwe, udzielają oni 
jedynie teleporady.  
Zapytania skierowane zostały do dyrektorów szpitali w Czarnkowie i Trzciance oraz w zakresie poz do 
Narodowego Funduszu Zdrowia w Poznaniu.  

Radna Bobińska zapytała, dlaczego nie obywają się posiedzenia Komisji Zdrowia, ostatnio 
posiedzenia, również pozostałych Komisji, zostały odwołane, bo epidemia, bo Covid-19, a na drugi dzień 
jest sesja, coś tu jest nie tak.   

Przewodniczący odpowiedział, że to była wspólna decyzja, że ze względu na epidemię, komisje  
 w miesiącu maju zostały odwołane, odbyła się tylko Komisja Budżetowo-Gospodarcza. 

Starosta potwierdził słowa Przewodniczącego, w dniu dzisiejszym odbyło się posiedzenie ww. 
Komisji i to ze względów sanitarnych na sali, w której obydwa się sesja. Niektórzy radni boja się 
zachorowania na Covid-19, nie chcą się narażać i to jest zrozumiałe. Staramy się w czasie pandemii 
spotykać w sprawach, które naprawdę tego wymagają.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chce jeszcze zabrać głos w tym punkcie? 

Pozostali Radni nie zabrali głosu w tym punkcie.  

Ad.11 

Sprawy różne. 

 Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 

Przewodniczący Rady przypomniał radnym o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych na 
jego ręce, do dnia 30 kwietnia br., tym którzy do dnia Sesji tego nie uczynili. 

Ad.12 
Zakończenie Sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku XXVI Sesji Rady Przewodniczący Rady Powiatu zamknął 
obrady o godz. 14.10, jednocześnie dziękując radnym za udział w Sesji, życząc bezpiecznego powrotu do 
domu.   

Ze szczegółowym nagraniem z Sesji  można zapoznać się w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na stronie bip.czarnkowsko-trzcianecki - zakładka Rada Powiatu – 
Sesje Rady Powiatu na żywo.  

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała: 

Małgorzata Pompała 

 

 

 

 


